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Geacht College, 

 

Dance speelt anno 2016 een belangrijke rol in de Brabantse identiteit. Jaarlijks vinden er in Brabant circa 100 

dancefestivals plaats. Daarnaast is er de afgelopen jaren veel talent voortgekomen uit de diverse Brabantse 

steden. Denk bijvoorbeeld aan de Bredase DJ’s Tiësto en Hardwell die beide al een aantal keer de prominente 

DJ Mag top 100 hebben aangevoerd. Daarnaast is er een grote basis van jongeren in Brabant, die vanuit hun 

zolderkamers hard aan de weg aan het timmeren zijn.  

 

De fracties van de SP en VVD hechten veel waarde aan dat deze sector in Brabant het podium krijgt dat het 

verdient. Daarnaast speelt ‘Dutch Dance’ inmiddels ook buiten onze landsgrenzen een toonaangevende rol. 

(zie: http://www.nu.nl/economie/4270943/dancemuziek-steeds-belangrijker-nederlandse-export.html) 

Bovendien zorgt Dance voor een belangrijk aandeel in de bestedingen binnen de Brabantse vrijetijdseconomie.  

Onze fracties denken dat er een mogelijkheid is om via Dance jongeren onder meer bij de provincie te 

betrekken. 

 

Graag stellen wij het college de volgende vragen: 

1. Is het college bereid een plan uit te werken om in 2018 het thema Dance en Urban Arts centraal te stellen 

in Brabant?  

2. Is het college bereid in het kader van ‘Brabant Branding’, het thema ‘Dance’ te koppelen aan de diverse 

initiatieven die er momenteel zijn om toerisme te bevorderen? 

3. Indien vanuit de ondernemers in de Dance-scene initiatieven worden ontplooid om in het themajaar 2018 

een groots event te organiseren in bijvoorbeeld de grote steden van Brabant, wil het college deze dan 

ondersteunen? 

 

Met hartelijke groet, 

Namens de SP fractie,   Namens de VVD fractie, 

 

 

Joep van Meel    Inge Schüller 

Maurice Spapens 
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